
Τα στατιστικά της Α2 κατηγορίας 
Τρεις παίκτες του Αρκαδικού στα ΤΟΡ-10 
 
Ο Αρκαδικός έχει τρεις παίκτες στα ΤΟΡ-10 των στατιστικών 
κατηγοριών, με τον Δημήτρη Κατιάκο, τον Γιώργο Μπρόζο και τον 
Μύρωνα Παπαδάκη να ξεχωρίζουν. 
 
- Ο Δημήτρης Κατιάκος είναι 1ος στην ευστοχία των ελευθέρων βολών 
με 42/47 (89%) και 6ος  στα κοψίματα με 8. 
- Ο Μύρωνας Παπαδάκης είναι 8ος στα κλεψίματα με 15 (1,3 μο). 
- Ο Γιώργος Μπρόζος είναι 5ος στα κοψίματα με 10.  
 
Αναλυτικά οι κορυφαίοι των στατιστικών κατηγοριών μετά τα παιχνίδια 
της 11ης αγωνιστικής στο πρωτάθλημα της Α2 έχουν ως εξής: 
Σκόρερς 
1. Κακιούζης 196 (Λαύριο) 
2. Βαρδαβάς  195 (Αμύντας) 
3. Γκιζογιάννης 191 (ΑΕΚ Άργους) 
4. Μίχαλος  191 (Παγκράτι) 
 
Τρίποντα 
1. Κακλαμάνος 32 (Ελευσίνα) 
2. Κυριακόπουλος 29 (ΑΓΟΡ) 
3. Βασιλόπουλος 25 (Παγκράτι) 
 
Ριμπάουντ 
1. Καρτέλο  102 (ΑΕΚ Άργους) 
2. Κουτρούλιας 91 (Ολυμπιάδα) 
3. Μαχαίρας  90 (Παγκράτι) 
 
Ασίστς 
1. Νίκου  55 (Ελευσίνα) 
2. Ζούπας  49 (Αμύντας) 
3. Κυριακόπουλος 45 (ΑΓΟΡ) 
4. Ν. Μακρής 45 (Ολυμπιάδα) 
 
Κλεψίματα 
1. Μίχαλος  22 (Παγκράτι) 
2. Ν. Μακρής 20 (Ολυμπιάδα) 
3. Γιαννακόπουλος  19 (Λαύριο) 
8. Παπαδάκης  15 (Αρκαδικός) 
 



Κοψίματα 
1. Πάντελιτς  26 (Απόλλων Πατρών) 
2. Καρτέλο  24 (ΑΕΚ Άργους) 
3. Γιοβάνοβιτς 18 (ΚΑΟΔ) 
5. Μπρόζος  10 (Αρκαδικός) 
6. Κατιάκος 8 (Αρκαδικός) 
 
Παίκτης-Οικονομία 
1. Κούμουλος 46 (ΑΓΟΡ) 
2. Σουρλής  41 (ΚΑΟΔ) 
3. Νίκου  39 (Ελευσίνα) 
4. Ζούπας  39 (Αμύντας) 
 
Ποσοστό ευστοχίας 1π. 
1. Κατιάκος 42/47 89% (Αρκαδικός) 
2. Λάππας  35/41 85% (Ολυμπιάδα) 
3. Αργυρόπουλος 59/70 84% (Απόλλων Πατρών) 
 
Ποσοστό ευστοχίας 2π. 
1. Μαναβόπουλος 38/56 68% (Ελευσίνα) 
2. Πάντελιτς  40/60 67% (Απόλλων Πατρ.) 
3. Κακιούζης 81/123 67% (Λαύριο) 
 
Ποσοστό ευστοχίας 3π. 
1. Μάρτζος  14/23 61% (Ελευσίνα) 
2. Δ. Μακρής 14/26 54% (Ολυμπιάδα) 
3. Βασιλόπουλος 25/54 46% (Παγκράτι) 
 
Σύστημα αξιολόγησης Tendex 
1. Συμεωνίδης 0.693 (Ίκαροι Σερρών) 
2. Γιοβάνοβιτς 0.676 (ΚΑΟΔ) 
3. Καρτέλο  0.629 (ΑΕΚ Άργους) 
 
Κατιάκος: «Υπάρχει πολύ καλό κλίμα» 
 
Ένας από τους πρωταγωνιστές της νικηφόρας αναμέτρησης του 
Αρκαδικού με τον Απόλλωνα Πατρών ήταν ο σέντερ της ομάδας 
Δημήτρης Κατιάκος, ο οποίος μίλησε μετά στους εκπροσώπους του 
Τύπου, τονίζοντας πως το πρώτο μέλημα της ομάδας είναι να κρατήσει 
απόρθητη την έδρα της... 
  
-Για το ματς με τον Απόλλωνα Πατρών... 



Ήταν ένα δύσκολο ματς, είχαμε πολλά προβλήματα μέσα στην εβδομάδα 
με κάποιους αρρώστους, κάποιους τραυματίες. Επίσης είναι και η 
κούραση από τα συνεχόμενα παιχνίδια. Εμένα με κούρασε και το ταξίδι 
στην Κατερίνη. Δόξα τω Θεώ στο τέλος πήγαν όλα καλά, το πήραμε το 
παιχνίδι. 
  
-Υπάρχει κρυφή συνταγή που ο Αρκαδικός κρατάει απόρθητη την 
έδρα του; 
- Όχι δεν υπάρχει κάτι κρυφό. Υπάρχει πάρα πολύ καλό κλίμα μέσα στην 
ομάδα και οι προπονήσεις είναι πάρα πολύ δυνατές. Έχουμε πει από την 
αρχή ότι δεν θέλουμε να χάσουμε ούτε ένα ματς στην έδρα μας και ό,τι 
καταφέρουμε εκτός έδρας. Οπότε μερικές ομάδες δεν μπορείς να μην τις 
κερδίσεις μέσα στην έδρα σου. Συνεχίζουμε να κάνουμε ότι μπορούμε 
στο πρωτάθλημα. 
  
- Σημείωσες 20 πόντους και ήσουν ο πρώτος σκόρερ του Αρκαδικού 
σε αυτό το παιχνίδι... 
- Είχαμε δουλέψει όλη την εβδομάδα πάνω σε αυτό, ξέραμε ότι ο 
Πάντελιτς δεν είναι πολύ καλός αμυντικός. Ήταν και ο Γιαννουλάκος ο 
οποίος τις τελευταίες δύο ημέρες ήταν άρρωστος. Μου βγήκε το παιχνίδι, 
οπότε δεν μετράει τόσο πολύ αυτό. Προσπαθώ σε κάθε παιχνίδι να κάνω 
το καλύτερο δυνατό για την ομάδα μου. 
 
-Για τα δύο ντέρμπι στην συνέχεια, με Δράμα εκτός, με Ρέθυμνο 
εντός... 
Όπως είχαμε πει με τον προπονητή μας, θέλαμε να πάμε αλώβητοι μέχρι 
την Δράμα. Θα πάμε εκεί να δούμε ποιος είναι ο καλύτερος. Αυτοί έχουν 
το αβαντάζ, ότι παίζουν στην έδρα τους. Εμείς θα πάμε εκεί, δεν έχουμε 
να χάσουμε κάτι, πάμε να το αντιμετωπίσουμε, να δούμε ποιοι είμαστε. 
Όσον αφορά το παιχνίδι με το Ρέθυμνο, νομίζω ότι πρέπει να το 
κοιτάξουμε μετά το ματς με την Δράμα. Είναι και αυτή μια πάρα πολύ 
καλή ομάδα, αλλά ας πάμε πρώτα με το καλό εκεί και βλέπουμε. 
 
-Για το θέμα της ευστοχίας σου από τη γραμμή των ελευθέρων 
βολών; Είσαι ο πιο εύστοχος στην Α2 κατηγορία με 89%… 
- Είναι πέναλτι χωρίς τερματοφύλακα. Πρέπει να τις βάζουμε. 
 
Εννέα σερί νίκες στην Τρίπολη!  
 
Ο Αρκαδικός κερδίζοντας στην έδρα του τον Απόλλωνα Πατρών με 70-
68 το προηγούμενο Σάββατο, κατάφερε να διατηρήσει το αήττητο στην 
Τρίπολη και να πανηγυρίσει την 9η σερί νίκη του απέναντι σε μία ομάδα 
γεμάτη ιστορία και επιτυχίες… 



 
Επτά σερί νίκες μετράει ο Αρκαδικός στην Τρίπολη για το πρωτάθλημα 
της Α2 κατηγορίας, αφού κέρδισε την τελευταία αγωνιστική της 
περσινής περιόδου τον ΚΑΟΔ 78-69 και φέτος μετράει το απόλυτο «6 
στα 6» δημιουργώντας ένα «απόρθητο κάστρο» στην Αρκαδική 
πρωτεύουσα, κερδίζοντας κατά σειρά την ΑΕΚ Άργους, την Ολυμπιάδα 
Πατρών, τη Νήαρ Ήστ, τους Ίκαρους Σερρών, τον Αμύντα και τον 
Απόλλωνα Πατρών.  
 
Οι επτά νίκες γίνονται εννέα συνεχόμενες, αν προσθέσει κανείς τις νίκες 
στο κύπελλο Ελλάδος με την Ολυμπιάδα Πατρών και τον Ηλυσιακό της 
Α1 κατηγορίας! Αναλυτικά οι εννέα συνεχόμενες νίκες του Αρκαδικού 
στην Τρίπολη έχουν ως εξής: 
29-5-2010: Αρκαδικός-ΚΑΟΔ   78-69 
19-9-2010: Αρκαδικός-Ολυμπιάδα Πατρ. 85-63 
22-9-2010: Αρκαδικός-Ηλυσιακός  87-73 
30-10-2010: Αρκαδικός-ΑΕΚ Άργους  80-71 
20-11-2010: Αρκαδικός-Ολυμπιάδα Πατρ. 85-59 
4-12-2010: Αρκαδικός-Ν. Ήστ   99-85 
18-12-2010: Αρκαδικός-Ίκαροι Σερρών 66-58 
8-1-2011: Αρκαδικός-Αμύντας   80-74 
22-1-2011: Αρκαδικός-Απόλλων Πατρών 70-68 
 
 
Γιάν. Σμυρνιώτης: «Κρατάμε τη νίκη» 
«Συγχαρητήρια στον Αντωνιάδη» 
 
Μετά τη νέα νίκη του Αρκαδικού στην έδρα του, αυτή τη φορά επί του 
Απόλλωνα Πατρών με 70-68, ο προπονητής της ομάδας Γιάννης 
Σμυρνιώτης δήλωσε σαφώς ικανοποιημένος από τη νίκη, καθώς οι 
παίκτες του ανταποκρίθηκαν στις απαιτήσεις του συγκεκριμένου 
παιχνιδιού, ξεπέρασαν τα προβλήματα και πήραν μια σπουδαία νίκη. 
Ο προπονητής του Αρκαδικού έκανε ιδιαίτερη αναφορά για την 
παρουσία του Αντωνιάδη, τον οποίο συνεχάρη για την απόδοση του στο 
συγκεκριμένο σημείο που πέρασε στον αγώνα. 
Στο κλείσιμο της συνέντευξης, ο Γιάννης Σμυρνιώτης αναφέρθηκε στη 
δύσκολη συνέχεια του πρωταθλήματος, με τα δύο ντέρμπι που 
ακολουθούν με ΚΑΟΔ στη Δράμα και τον ΑΓΟΡ στο Ρέθυμνο. Τα 
κυριότερα σημεία της συνέντευξης έχουν ως εξής: 
 
«Σίγουρα ξέραμε ότι ήταν ένα πάρα πολύ δύσκολο παιχνίδι. Η 
βαθμολογική διαφορά των δύο ομάδων δεν αντικατοπτρίζει την αξία 
τους πιστεύω και πόσο μάλλον μια ομάδα σαν τον Απόλλωνα που η 



πορεία της και η φανέλα της είναι τεράστια, συν ότι έχει παίκτες σε 
επίπεδο Αργυρόπουλου και του Κορωνίδη με πολύ μεγάλη εμπειρία, 
τεράστιες εικόνες από το μπάσκετ. Γι' αυτό θεωρώ ότι η νίκη μας 
παίρνει πολύ μεγαλύτερη αξία. Ξέραμε ότι θα ήταν ένα πάρα πολύ 
δύσκολο παιχνίδι.  
 
Όλη την εβδομάδα είχαμε πάρα πολλά προβλήματα, απλά δεν θέλαμε 
να τα δημοσιοποιήσουμε. Νομίζω ότι αυτά κρατιούνται σε κλειστό 
κύκλο. Ήταν με αντιβίωση ο Γιαννουλάκος, ενώ ο Κατιάκος πριν το 
ξεκίνημα του παιχνιδιού έκανε εμετό, αφού είχε πρόβλημα με το 
στομάχι του. Ο Παπαδάκης έκανε μόνο δύο προπονήσεις μέσα στην 
εβδομάδα, είχαμε και άλλα διάφορα προβλήματα, αλλά τελικά πάνω 
από όλα αυτή η ομάδα έχει πάθος και διάθεση. Νομίζω ότι τελικά 
ξεπεράσαμε όλα τα προβλήματα στην διάρκεια του παιχνιδιού και 
πήραμε το θετικό αποτέλεσμα έστω και δύσκολα. 
 
Περιμέναμε σίγουρα να παίξουν οι αντίπαλοι μας ζώνη, αλλά όχι σε 
τόση μεγάλη χρονική διάρκεια. Νομίζω ότι έπαιξε πάρα πολύ και 
αυτό μας έβγαλε εκτός ρυθμού. Είναι κάτι το οποίο συνέβη σε εμάς 
για πρώτη φορά, γιατί τις άλλες φορές εναντίον ζώνης δεν έχουμε 
δείξει προβλήματα. Ίσως ήταν λίγο το κακό ποσοστό στα τρίποντα, 
λίγο ότι δεν το είχαμε στο μυαλό μας απόλυτα όπως θα έπρεπε οι πιο 
πολλοί παίκτες και νομίζω ότι κάναμε ένα κακό ξεκίνημα στο τρίτο 
δεκάλεπτο και εκεί γύρισε λίγο το παιχνίδι.  
 
Δεν θεωρώ ότι έχουμε ιδιαίτερα προβλήματα εναντίον ζώνης, απλά 
να πω τουλάχιστον τέλος καλό όλα καλά. Σίγουρα θα πρέπει να 
δουλέψουμε κάποια πράγματα, αυτό ισχύει από εβδομάδα σε 
εβδομάδα κάθε φορά, απλά κρατάμε σίγουρα τη νίκη. 
 
Δεν υπήρχε κάποια σκοπιμότητα που δεν χρησιμοποιήθηκε πολύ ο 
Γιώργος Μπρόζος. Νομίζω ότι ο Γιώργος ήταν κουρασμένος, είναι 
πάρα πολύ καλός τον τελευταίο μήνα. Νομίζω ότι είχε κουραστεί λίγο 
όλο αυτόν τον καιρό, του βγήκε κούραση μέσα στο παιχνίδι γιατί 
στην διάρκεια της εβδομάδας επειδή ξαναλέω, είχαμε τραυματισμούς 
αναγκάστηκε να δουλεύει όλη αυτήν την εβδομάδα μόνος του, από 
την πλευρά των ψηλών και ειδικά στα "τεσσάρια".  
 
Σίγουρα ο Γιώργος παρουσιάστηκε αρκετά κουρασμένος μέσα στο 
παιχνίδι και κατάλαβα ότι ήταν και ψυχολογικά κουρασμένος. 
Δηλαδή εκτιμώντας τις επιθέσεις του, είδα ότι ήταν λίγο και 
συναισθηματικά φορτισμένος. 
 



Εκεί που θέλω να σταθώ είναι ότι δείχνουμε τελικά ότι είμαστε 
ομάδα.  
Θέλω να δώσω συγχαρητήρια στον Αντωνιάδη. Μπήκε σε ένα πάρα 
πολύ κρίσιμο σημείο του παιχνιδιού, σε ένα απίστευτα δύσκολο 
παιχνίδι έτσι όπως εξελίχθηκε. Φαινόταν από το ημίχρονο ότι θα 
είναι ντέρμπι και έτσι πήγε μέχρι το τέλος, γιατί αυτό το παιχνίδι δεν 
γυρίζει διαφορετικά όταν έχεις, ξαναλέω, παίκτες αξίας 
Αργυρόπουλου μέσα, που σαφώς και μπορούν να κρατήσουν το 
παιχνίδι σε ένα επίπεδο και στο "X" και στο τέλος μπορεί να στο 
κερδίσουνε κιόλας.  
 
Στέκομαι πάλι στον Αντωνιάδη γιατί μπήκε σε ένα πολύ δύσκολο 
σημείο του παιχνιδιού, τα έβγαλε πάρα πολύ καλά και αντικατέστησε 
επάξια τον Μπρόζο ο οποίος ήταν κουρασμένος. Πραγματικά έδωσε 
το 100% και νομίζω ότι ήταν ένα από τα βασικά στοιχεία της νίκης 
του παιχνιδιού. 
 
Ο Αντωνιάδης ξεκίνησε από τον τραυματισμό του Νεοφυτίδη, όπου 
θα αναγκαζόταν να παίξει ο Κατιάκος με τον Γιαννουλάκο στο "5" 
αλλά δεν θα έλεγα ότι είναι θέμα τρικ. Σίγουρα, σε κάποιες ζώνες 
χρειαζόμαστε λίγο πιο χαμηλά σχήματα, ο Αντωνιάδης επειδή είναι 
πάρα πολύ καλός ριμπάουντερ και είναι ένα κομμάτι που μας 
βοήθησε και σήμερα.  
 
Είναι πάρα πολύ καλός αμυντικός, μπορεί να παίζει σε όλες τις θέσεις 
με αλλαγές, από το "2 μέχρι το 4". Αυτό μας βοηθάει σίγουρα και 
πραγματικά έδειξε ότι παρόλο που ο χρόνος που μπορεί να έπαιξε 
μέχρι τώρα να είναι μειωμένος, έδειξε πραγματικά τα προσόντα του 
σε μια ομάδα που τον χρειάζεται και εμείς χρειαζόμαστε τον 
Αντωνιάδη. 
 
Νομίζω ότι για την συνέχεια θα πρέπει να έχουμε την ηρεμία, να 
σκεφτούμε λίγο τα λάθη μας. Από εκεί και πέρα πρέπει να 
δουλέψουμε. Νομίζω ότι θα αντιμετωπίσουμε τα δύο επόμενα 
παιχνίδια (με ΚΑΟΔ, ΑΓΟΡ) σαν ένα παιχνίδι όπως όλα τα άλλα, με 
το ίδιο πάθος.  
 
Δεν  έχουμε να χάσουμε τίποτα. Παίζουμε με την καλύτερη ομάδα, 
φύσει και θέσει με την Δράμα, με ένα τεράστιο ρόστερ, που για μένα 
είναι από Έλληνες ρόστερ Α1. Θα συναντήσουμε παλιούς μας 
γνώριμους . Από εκεί και πέρα θα πάμε να κάνουμε όπως κάνουμε 
κάθε Σάββατο το καλύτερο μας. Θα δώσουμε τον καλύτερο μας 
εαυτό.  



 
Από εκεί και πέρα η αντιμετώπιση θα είναι ίδια σε όλα. Δεν υπάρχει 
να αλλάξουμε κάτι, έτσι και αλλιώς, νομίζω ότι όλα πάνε καλά, 
έχουμε βρει την ηρεμία μας. Από εκεί και πέρα το μόνο που 
χρειαζόμαστε είναι  ξεκούραση και σοβαρότητα. Τίποτα παραπάνω» 
 


